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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/12-08/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-12-2 
Rijeka,  26.09.2012. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 30. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
30. sjednica VMO Draga održana je 26.09.2012. s početkom u 16,30 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Boško Slavić, predsjednik VMO 
• Vesna Pogorilić, zamjenica predsjednika VMO 
• Ada Večerina, članica VMO  
• Kristian Koso, član VMO 
• Hrvoje Slavić, član VMO 
 

Ostali nazočni  
- Michele Cittadino, župnik iz Drage 

Sjednici nisu bili nazočni: 
•  

Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice VMO Draga: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Priprema programa rada Vijeća MO Draga za 2013. godinu (pododbor za kulturu) 
2. Komunalna problematika 
3. Razno  
 
 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik informira sve prisutne da je Odjel gradske uprave za kulturu otvorio natječaj prijave 
za predlaganje programa za zadovoljavanje javnih potreba u kulturi Grada Rijeke za 2013. 
godinu. Rok za predaju prijava je do 01. listopada 2012. 
Na ovu sjednicu je pozvan i svećenik iz Drage koji je izrazio želju da bi Vijeću iznio par ideja i 
prijedloga zajedničkog programa održavanja humanitarnog koncerta koji Župni ured već drugu 
godinu za redom održava u Dragi. Vijeće je dobilo par prijedloga, meñutim za prijavu na javni 
natječaj iz kulture moraju biti navedeni konkretni i definirani prijedlozi i tražena fin. sredstva kao i 
prikaz što će se dobiti iz sponzorstava i donacija. Kako u ovom trenutku nisu konkretno dobiveni 
sve informacije koje bi sadržavale prijedlog programa, a u programu Vijeća financijska 
sredstava su strogo namjenska, te se ne mogu osigurati sredstva za ovakvu vrstu održavanja i 
provoñenja programa, pa je nakon kraćih konzultacija donesen sljedeći  
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Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno konstatiralo da iz razloga što osim ideja, u sadašnjem prijedlogu 
nisu definirani svi pokazatelji koji su potrebni za prikaz programa, a kako je vremenski rok za 
prikupljanje istog prekratak, priprema i prijava programa s kojim bi se kandidirali na natječaju za 
predlaganje programa za zadovoljavanje javnih potreba u kulturi Grada Rijeke razmatrati će se 
za sljedeću godinu.  
 
AD 2 
• Predsjednik pododbora za komunalna pitanja informira da su dana 6. rujna 2012. godine 
započeli radovi na izgradnji kanalizacijske crpne stanice Sušačka Draga i na lokaciji iznad 
groblja u Sušačkoj Dragi. U sklopu radova na izgradnji kanalizacijske crpne stanice izvesti će se 
i 80 metara dug tlačni kanalizacijski cjevovod u trupu nerazvrstane prometnice, koja je ujedno i 
pristupni put samom groblju. Tijekom radova na izgradnji tlačnog kanalizacijskog cjevovoda 
zatvoriti će se za promet desni trak ceste ulice Brig, te će se promet odvijati regulirano 
semaforima lijevom trakom naizmjenično u oba smjera. Po završetku radova obnovit će se 
završni sloj kolnika prometnice. Odabrani izvoñač radova je Bimont d.d. iz Rijeke, a stručni 
nadzor nad izvoñenjem radova obavljat će Institut IGH d.d. Rijeka. Ugovorena vrijednost 
izvoñenja radova i obavljanja nadzora nad njima, uključujući usluge koordinatora za zaštitu na 
radu, iznosi oko 1 milijun kuna s PDV-om. Novčana sredstva za izgradnju kanalizacijske crpne 
stanice osigurana su putem Programa kapitalnih ulaganja Hrvatskih voda za projekte 
vodoopskrbe i odvodnje, donesenog temeljem Programa Vlade Republike Hrvatske "Pokretanje 
novog investicijskog ciklusa u mandatu od 2012.-2015." od 23. veljače 2012. 
Zaključak:  
VMO Draga je primilo na znanje. 
 
• Vijeće mjesnog odbora zaprimilo je dopis gosp. Marjana Grgorovića iz naselja Orlići kbr.5 u 
kojime navodi da se obavijesti Rijeka Promet da interventno riješi oticanje oborinskih voda sa 
draške ceste. Naime kuće je poplavila za vrijeme oluje od 13/14 rujna o.g. radi prodora vodene 
bujice sa ceste. Gosp. Grgorović obratio se je ŽUC-u i Rijeka Prometu koji su spremni urgentno 
poduzeti akciju kao najbrže i najjeftinije proizlazi da bi se na na nogostupu napravili ispusti kako 
bi se vlasnik oslobodio vode. Stoga moli za odobrenje i da ih o tome i Vijeće MO obavijesti.  
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo da se uputi dopis Odjelu gradske uprave za komunalni 
sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti i Rijeka Prometu u kojem će se navesti da se 
je VMO obratio mještanin gosp. Marijan Grgorović iz naselja Orlići kbr.5, s zamolbom da se 
interventno riješi odvodnja oborinskih voda – čišćenje slivnika koji se nalaze na glavnoj draškoj 
prometnici u blizini autobusnog ugibališta i kućnog kbr.5. te isto tako da se izvedu radovi i na 
nogostupu na kojima bi se svaki 1 metar napravili propusti za oticanje vode koju šahte prilikom 
velike količine padalina ne mogu pokupiti. 
 
• Vijeće mjesnog odbora zaprimilo je dopis gñe. Milice Veselić iz naselja Orlići kbr.8 u kojem 
navodi da 13/14 rujna o.g. ogromne količine oborina koje su zahvatile naš kraj slile su se sa 
gornje ulice Tomasići i u ogromnoj količini niz posjede došla u njezinu kuću i poplavila je u visini 
40 cm. Moli da nadležne službe učine što je u njihovoj moći da urgiraju o otvaranju većih šahti 
za oborinske vode koja stvara strašnu i bezizlaznu situaciju. 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo da se uputi dopis Odjelu gradske uprave za komunalni 
sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti i Rijeka Prometu u kojem će se navesti da se 
je VMO obratila mještanka Milica Veselić iz naselja Orlići kbr.8 iz kojeg se je došlo do saznanja 
da oborinske vode oštećuju kuće u Orlićima naročito njenu kuću a i kuće u blizini, pa se stoga 
moli da se ispita mogućnost da li se može poboljšati odvodnja oborinskih voda sa kolnika ulice 
Tomasići naročito izmeñu kbr.31 i 33., te obavi hitni zajednički izvid na terenu. 
 
• Vijeće mjesnog odbora zaprimilo je dopis Borisa Večerine, Sandre Duiz i Petra Kelemana u 
kojem se obraćaju u svezi problema odvodnje oborinskih voda sa željeznice u ulici Tomasići iza 
kuća kbr.26.,27.,29. Kiša koja je napadala znatno je ugrozila i uvelike oštetila prostore 
stanara.odvod koji je željeznica napravila nije adekvatno izveden, šahta iza kuće kbr.26 i 27 nije 
se pokazala dovoljnom za primitak napadane vode, pa je uslijed nevremena kao i proteklih 
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godina u kišnim mjesecima našla svoj put. 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo da se dopis mještana dostavi HŽ-u Infrastruktura, Sekciji za 
održavanje pruga, te na znanje Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji zajedničke 
komunalne djelatnosti i Rijeka Prometu. 
 
• Vijeće mjesnog odbora zaprimilo je dopis Borisa Večerine, Sandre Duiz i Traukara u kojem 
se navodi da je velika količina oborina proteklog tjedna učinila velike štete, pa tako oštetilo u 
Tomasićima dio ceste po dužini otprilike 3 metara, gdje se je spustio od razine ostatka ceste za 
cca 3 centimetara. 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo da se uputi dopis Odjelu gradske uprave za komunalni 
sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti i Rijeka Prometu u kojem će se obavijestiti o 
nastalom oštećenju. 
 
• Vijeće mjesnog odbora zaprimilo je mail gosp. Anñelka Grgurića, Pod Ohrušvom kbr.19b i 
Jose Sabljaka, Pod Ohrušvom kbr.20., u kojem mole Vijeće da riješi problem oborinskih voda, 
jer njihove garaže nalaze se na najnižoj točki u Dragi te kod velikog nevremena postojeće šahte 
nisu u mogućnosti usisati toliku količinu vode i stvara se bazen na cesti, a voda se preljeva u 
njihove garaže. 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo da se dopis dostavi Rijeka Prometu i Odjelu gradske uprave 
za komunalni sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti, te kako je već izvršen izvid na 
terenu od strane Rijeka Prometa zamoliti će se da se dostavi povratna informacija o daljnjem 
rješavanju ovog problema. 
 
• Vijeće mjesnog odbora zaprimilo je mail obitelj Ažić iz naselja Gušć  u kojem je navedeno 
da je cijela prometnica kroz naselje Gušć u vrlo lošem stanju. Posebno ističu dio na samom 
kraju naselje, izmeñu kuća Ažić kbr. 22 i Širola kbr.18. Od kad je napravljena kanalizacija 1998. 
taj dio je asfaltiran bez odgovarajućeg nagiba pa sve što vjetar i voda nanese ostaje izmeñu te 
dvije kuće. To je poseban problem za stanare koji žive u prizemlju obiteljske kuće kbr.22. Asfalt 
je odavno propao i u kuće prodire vlaga. Asfalt bi trebalo napraviti do kuće broj 20 do samog 
kraja prometnice i jedan mali dio prema vrtovima jer su sve raskopale oborinske vode. 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo da se uputi dopis Odjelu gradske uprave za komunalni 
sustav, Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti i Rijeka Prometu u kojem će se navesti da se 
je VMO obratila obitelj Adžić iz Gušća kbr.22, s zamolbom da se izvrši asfaltiranje kolnika od 
kbr.20 do kraja ulice, s odgovarajućim nagibom izmeñu kbr.22 i kbr.18. 
Kako je Vijeće u prijedlog prioriteta u održavanju objekata i ureñaja komunalne infrastrukture za 
2013. godinu navelo i nastavak asfaltiranja naselja Gušć, Vijeće je mišljenja da bi se sanaciji 
ovog manjeg dijela kolnika trebalo pristupiti što hitnije tj. ove godine. Vijeće će zamoliti Rijeka 
Promet očitovanje glede preostalih sredstava nakon realizacije planom predviñenih stavki iz 
prioriteta MO Draga za 2012. 
 
• Vijeće mjesnog odbora zaprimilo je mail mještana Orlića u kojem izražavaju zabrinutost 
glede sigurnosti prometa kroz mjesto zbog neodgovornih vozača. Zatraženo je da se postavi 
bolja signalizacija ceste i postavljanje "ležećih policajaca". 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo da se dopis i zahtjev mještana dostavi Županijskoj upravi za 
ceste i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije zajedničke komunalne. 
 
 
AD 3 
Predsjednik upoznaje sve prisutne da je Grad Rijeka i Turistička zajednica grada Rijeke u povodu 
Svjetskog dana turizma organizirao danas 26.09. u 12 sati na brodu "Marina" prigodan program 
kojim se je obilježio završetak akcije "Volim Hrvatsku – Volim Rijeku". U sklopu programa 
dodijeljene su nagrade za najureñenije mjesne odbore, te privatne i poslovne prostore u središtu 
grada, a dodijeljena su priznanja sudionicima u akcijama "Plavi cvijet", "Djelatnik godine", te 
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posebna priznanja pojedincima i tvrtkama za dugogodišnji doprinos ureñenju grada i kvaliteti 
ugostiteljstva i turizma. 
U suradnji s Odjelom za poduzetništvo i Odjelom za gradsku samoupravu i upravu provedene su 
ekološke akcije po mjesnim odborima te akcija "Biramo najljepšu okućnicu, prozor i balkon. 
MO Draga dostavljena je zahvalnica za provedbu akcije i doprinos izgledu grada te poklon bon za 
pravo na kupnju proizvoda od 300,00 kn u Vrtnom centru MBM Škurinje u Rijeci. Prilikom kupnje 
ostvaruje se još popust od 20% na svu robu, te se kupnja može ostvariti zaključno s 31.12.2012. 
Isto tako dostavljene su zahvalnice za mještanke Drage koje su dobile nagradu u provedenoj akciji 
u Dragi pod nazivom "Biramo najljepšu okućnicu i balkon".  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

Predsjednik VMO «Draga»:  
Boško Slavić 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 


